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 Styrelsemöte, Toftenorden 2024-10-03    

Styrelseprotokoll 3 oktober 2024 

 

1. Mötet öppnas 
 

2. Närvarande 

Johan Ottander, Malin Ottander, Nora Ottander, Christina Ottander, Axel Wallin 

3. Val av mötesordförande sekreterare och justerare 

Johan väljs till mötesordförande 
Nora väljs till sekreterare 
Malin väljs till justerare 

 
4. Utvärdering av Skuttet 

Skuttet gick bra och både lokalen och upplägget var riktigt lyckat. Flera som var på plats gav 
positiva kommentarer. Det var dock lite krånglig kommunikation med lokalbokningen – vi 
hade en dubbelbokning och priserna var inte riktigt samma i alla led. Kul att man kunde delta 
online, men de som var med digitalt hade lite svårt att höra diskussionerna på plats. 
 

5. Bilder från Skuttet – ladda upp på hemsidan? 

Det diskuterades om bilderna från Skuttet ska samlas på hemsidan eller via ett Facebook-
inlägg. Beslut: Bilderna samlas på Google Drive och Axel skapar en mapp för att dela 
bilderna. Axel ansvarar för att välja ut bilder till hemsidan och lägga upp innan nästa möte. 
Eftersom hemsidan är öppen för allmänheten tas beslut om att inte lägga ut foton med namn. 
Malin lägger även ut ett inlägg med fler bilder i FB-gruppen. 

6. Utlägg Skuttet – hur ser ekonomin ut nu?  

Christina rapporterade om trassel med deklarationen på grund av ett misstag från 
Skatteverket. Detta har nu åtgärdats och skickats in av Johan och Christina. Efter Skuttet finns 
det ett underskott på 300 kr på kontot. Frågan ställdes om hur mycket som behöver säljas för 
att täcka upp för omkostnaderna. För närvarande finns ungefär 90 000 kr i fonder. Johan 
kommer att återkomma med ett förslag på hur mycket som behöver säljas för att uppnå önskat 
disponibelt belopp på kontot, och styrelsen kommer att fatta beslut om detta vid nästa möte. 

Kostnader som tillkommer framöver: 315 € för webbplatsen ska betalas. En fråga som lyftes 
för framtiden är möjligheten att öppna ett ISK-konto. Detta ska undersökas inför nästa möte 
för att se vad som gäller för företag och föreningar. 
 

7. Fysisk styrelseträM. I november eller december. Alt i vår? Boka datum.  

Det är en fin tradition att ses på plats minst en gång per år. Malin kommer att lägga fram 
förslag på datum för november/december 2024, eller eventuellt för januari/februari 2025. 
 

8. Övriga frågor  

Inga övriga frågor. 

 M
O

, A
W

A 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




 Styrelsemöte, Toftenorden 2024-10-03    

 

9. Nästa möte 3 december 20:00 

Louise Bjerkesjö vill gärna vara med i festkommittén och kommer att bjudas in till nästa möte. 
Malin ser till att Louise får inbjudan till mötet.  

 

10. Åtgärdslista inför nästa möte 
 
• Axel - Väljer ut bilder från skuttet och lägger på hemsidan  
• Johan – Tar fram ett förslag på hur mycket fonder som ska säljas, så att styrelsen kan 

fatta beslut om detta vid nästa möte. 
• Malin – Skickar ut datumförslag för fysiskt styrelsemöte 

 

 

 M
O

, A
W

A 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k






 Styrelsemöte, Toftenorden 2024-10-03    
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3. Val av mötesordförande sekreterare och justerare 
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Det diskuterades om bilderna från Skuttet ska samlas på hemsidan eller via ett Facebook-
inlägg. Beslut: Bilderna samlas på Google Drive och Axel skapar en mapp för att dela 
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Eftersom hemsidan är öppen för allmänheten tas beslut om att inte lägga ut foton med namn. 
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6. Utlägg Skuttet – hur ser ekonomin ut nu?  


Christina rapporterade om trassel med deklarationen på grund av ett misstag från 
Skatteverket. Detta har nu åtgärdats och skickats in av Johan och Christina. Efter Skuttet finns 
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9. Nästa möte 3 december 20:00 
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